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     PROTOKÓŁ  Nr XXXVI/09 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 29 grudnia 2009 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych. Nieobecny Radny Pan Zdzisław 

Strzelczak.  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 900 i  trwały do godz. 1130.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pan Sylwester Sobański – Burmistrz Bobolic, 

• Pani Mieczysława Brzoza – wiceburmistrz Bobolic,  

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

 Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Czesław Wlaźlak – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,    

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP, 

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK,  

Zaproszeni goście: 

• Pani Krystyna Bugaj-Wójcik – Radna Rady Powiatu,  

• Pan Kazimierz Nowak- delegat Izb Rolniczych, 

• Pani Helena Bubień – delegat Izb Rolniczych,  

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia  27.11.2009r.  

3. Trybuna sołecka.  

4. Trybuna obywatelska.   
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5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Bobolicach za 2009 rok.  

8. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Bobolicach za 2009 rok.  

9. Plan pracy Rady Miejskiej na rok 2010. 

 -  podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Bobolicach na rok  2010,  

10. Budżetu gminy Bobolice na rok 2010, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu na 2010 rok,  

- wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy na 2010 rok,  

 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bobolice na 2010 r. 

11. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1) zmian w budżecie gminy na 2009 rok,  

2) zatwierdzenie Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Gminy 

Bobolice na 2010 rok, 

3) uchylenia uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie nauczycieli oraz 

ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane.   

12. Wolne wnioski.  

13. Zakończenie obrad.  

 
 
Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 27 listopada 2009 roku   

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w 

dniu dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  

 

Protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 
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Ad. 3. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Sołtys Pan Bogdan Majewski – powiedział, że rozpoczęcie sesji o godzinie 9.00 jest 

uciążliwe dla sołtysów ze względu na brak środków komunikacji o tak wczesnej 

porze. Kiedyś było to w drodze wyjątku. Kolejna sprawa to punkt porządku obrad 

dotyczący trybuny obywatelskiej, sołtysom przy licznym gronie osób zaproszonych, 

którzy zabierają głos w trybunie obywatelskiej nie wypada mówić o sprawach 

sołectw. Poprosił o przeniesienie trybuny sołeckiej pod koniec porządku obrad.  

Odpowiedzi udzielił Pan Przewodniczący Rady Miejskiej mówiąc, że sesja została 

zwołana na godzinę 9.00 ze względu na uroczystość, która miała odbyć się na 

dzisiejszej sesji. Ze względów organizacyjnych odwołano tę uroczystość, która miała 

trwać dłuższy czas. Jeżeli sesja będzie miała nie rozszerzony porządek obrad to w 

miarę możliwości będzie zwoływana na godzinę 10.00.  

Pani Sekretarz Krystyna Dobrzańska powiedziała, że jeżeli chodzi o szablonowy 

porządek obrad o trybunę obywatelską i sołecką jest to ustalone w statucie Gminy. W 

związku z tym jeżeli będzie taka propozycja i większość osób będzie za to należałoby 

zrobić zmiany w statucie Gminy.    

 

Ad. 4. Trybuna obywatelska  
W trybunie obywatelskiej nikt nie zabrał głosu.  

  

Ad.5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie w okresie między sesjami, przedstawił Pan Sylwester 

Sobański  Burmistrz Bobolic, powiedział, że 10 grudnia odbyło się posiedzenie 

Gminnego Zespołu Reagowania Kryzysowego, na którym omówione zostały sprawy 

dotyczące przygotowania do zimy. 14 grudnia w Urzędzie Miejskim w Bobolicach odbyła się 

uroczystość wręczenia srebrnego medalu „Za Zasługi Dla Obronności Kraju”. Jest to medal, 

który przysługuje rodzinom, których przynajmniej trzy osoby z rodziny służyły w wojsku.  

Wręczono medale dla następujących rodzin z terenu miasta i gminy Bobolice:  Państwo 

Zdzisława i Wincenty Staszkiewicz, Państwo Józefa i Stanisław Korbus, Państwo Ewa i Jan 

Łucek, Pan Zbigniew Czarnecki. Z zaproszonych gości był Pan ppłk Bogusław Lysy – 

Komendant Wojskowej Komendy Uzupełnień w Koszalinie, Pan Eugeniusz Kaczorowski – 

Przedstawiciel WKU Koszalin, Pan Burmistrz z Panią Burmistrz, Pan Zdzisław Czarnecki - 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Bobolicach, Pan Marek Zalewski – Prezes Zarządu 

Oddziału Miejsko – Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Bobolicach, 

Pan Krystian Głyżewski – Przedstawiciel Zakładu Karnego w Starem Bornem, Pan Sebastian 

Badziński – Komendant Straży Miejskiej w Bobolicach oraz dzieci wyróżnionych rodziców. 

Wręczenia medali dokonał Pan Komendant Bogusław Lysy w towarzystwie Pana Burmistrza 

Sylwestra Sobańskiego, Pani Mieczysławy Brzozy i Pana Zdzisława Czarneckiego. 7 grudnia 

wspólnie z Panią Skarbnik Pan Burmistrz był w Szczecinie PFRON w sprawie podpisania 

umowy na projekt pn: „Uczeń na wsi” przeznaczony dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnej. 

Na najbliższy rok została przyznana duża kwota w porównaniu z latami ubiegłymi – jest to 

46.047,10 zł. Są to pieniądze przeznaczone na pomoce rehabilitacyjne, zakup pomocy 

dydaktycznych, zakup internetu. Są to osoby niepełnosprawne, które mieszkają na terenie 

miasta i gminy Bobolice. 16 grudnia Pan Burmistrz również z Panią Skarbnik byli w 

Szczecinie PFRON na podpisaniu umowy dotyczącej dofinansowania budowy gimnazjum na 

zakup windy w kwocie 118. 352, 16 zł. 20 grudnia Pan  Burmistrz wspólnie z Panią 

Burmistrz uczestniczyli w projekcji filmu pt.: „Bóg się rodzi w Bobolicach”. Projekcja odbyła 

się w kościele, uczestniczyła w niej bardzo duża ilość młodzieży jak również mieszkańców 

miasta i gminy. Należą się słowa podziękowania księdzu Dariuszowi oraz osobom, które 

pomogły mu w realizacji tego filmu. Jest to wyjątkowy film, którym możemy poszczycić się 

nawet w skali kraju. Na zakończenie Pan Burmistrz przedstawił rozliczenie za rok 2008 i 

2009 z budowy – gimnazjum. Inwestycja ta stanowi kwotę 4 661,620.56 zł + roboty 

dodatkowe, które będą płacone w 2010 roku – 419.511,84 zł, co stanowi łączną kwotę 

5 081.132,40 zł. Są to pieniądze wydatkowane, nie licząc prac, które były wykonane 

dotyczące budowy stanu surowego tego budynku w latach wcześniejszych. W kwotę tą 

wchodzi również nabór budowlany w kwocie 64.660,00 zł.  

Sprawozdanie w okresie między sesjami, przedstawiła Pani Burmistrz 

Mieczysława Brzoza mówiąc, że 5 grudnia odbył się półfinał piłki nożnej dziewcząt. 

Eliminacje te zorganizował Pan Henryk Kowalski z ramienia UKS Olimpia. Impreza na 

bardzo wysokim poziomie, przyjechało dużo drużyn m.in. ze Szczecina, Sianowa, Stargardu 

Szczecińskiego, Szczecinka, Grzmiącej łącznie było 8 zespołów. 6 grudnia odbył się 

mikołajkowy turniej piłki nożnej, w którym uczestniczyło 15 zespołów. Pozyskano tu środki 

własne poprzez złożenie wniosku do Fundacji Inicjatyw Obywatelskich. Pani Burmistrz 

powiedziała, że sporo czasu zajął wybór dyrektora ZUKiO. Pierwszy konkurs o naborze na 

wolne stanowisko pracy odbył się w październiku. Na chwilę obecną jest już po trzech 

ogłoszonych konkursach, 16 grudnia odbyły się rozmowy kwalifikacyjne z kandydatami, 

które nie przyniosły żadnych efektów. Kandydaci, którzy startowali do konkursu nie spełniali 
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oczekiwań komisji. Do trzeciego konkursu przystąpiło czterech kandydatów z czego jeden nie 

spełniał wymogów formalnych. W rozmowie kwalifikacyjnej udział wzięły trzy osoby: Pan 

Arkadiusz Karolik z Bobolic, Maria Bartczak z Bukówka gm. Tychowo, Pan Zygmunt Łuszcz 

z Koszalina. Pani Burmistrz powiedziała, że komisja bardzo chciała wyłonić kandydata na to 

stanowisko, ponieważ Pan Wlaźlak z końcem grudnia zakończył swoją pracę w ZUKiO. 

Ostatecznie okazało się, że nie ma kandydata na dyrektora, ponieważ kandydaci nie podeszli 

poważnie do tego co mieli zaprezentować podczas rozmowy kwalifikacyjnej. Konkurs nie 

został rozstrzygnięty, Pan Wlaźlak zgodził się pełnić funkcję dyrektora do czasu wyłonienia 

nowego i do końca stycznia pełni funkcję dyrektora ZUKiO. Pani Burmistrz powiedziała, że 

do końca stycznia musi zostać wyłoniony kandydat na dyrektora ZUKiO. Informacje o 

naborze na dyrektora poszły do sołectw z prośbą o wywieszenie na tablicach ogłoszeń, 

ogłoszenia w prasie lokalnej, na stronie internetowej, rozmowy z so łtysami i radnymi z prośbą 

o wyszukanie takiej osoby.  W okolicach połowy stycznia będzie ogłoszony nowy już 4 nabór 

na to stanowisko, Pani Burmistrz zwróciła się z ogromną prośbą o rozpowszechnienie tej 

informacji wśród mieszkańców, którzy widzieliby się na tym stanowisku. Tak naprawdę 

zależy na tym aby to był mieszkaniec Miasta i Gminy Bobolice, bo tak naprawdę mamy 

świadomość taką, żeby dać pracę naszym mieszkańcom. Wymagania nie są wielkie, kandydat 

musi posiadać studia wyższe nie muszą być magisterskie, kierunek studiów nie ma znaczenia, 

osoba ta powinna mieć koncepcję pracy w tym zakładzie – jak modyfikować, odbudować, 

mieć poszanowanie do drugiego człowieka. Pani Burmistrz poruszyła temat budowy wieży 

telefonii komórkowej, są wydane dwie decyzje lokalizacyjne na dwie różne wieże. Jedna 

wieża telefonii komórkowej przy ul. Koszalińskiej (grunt na bazie byłej gorzelni), druga 

wieża przy ul. Pocztowej (była baza GS-u). Gmina ma opory co do budowy tych wież tak ja 

mieszkańcy ulic Pocztowej i Koszalińskiej są przeciwni, ale Gmina działa tak jak prawo 

nakazuje. Przepisy mówią tak, że decyzje należało wydać ponieważ nie było ku temu 

przeszkód. Sprawa na ul. Koszalińskiej jest o tyle trudna, że jest tylko jeden właściciel gruntu, 

który wydzierżawi i sprzeda ten grunt inwestorowi, który chce postawić tę wieżę. Gmina 

temu inwestorowi chce zaproponować inny grunt – spotkanie w tej sprawie odbędzie się w 

styczniu 2010 roku. Mieszkańcy ul. Pocztowej są o tyle w lepszej sytuacji, że grunt na którym 

ma powstać wieża jest 6 lub 7 współwłaścicieli. W tym przypadku wystarczy, że 

przynajmniej jeden współwłaściciel gruntu nie wyrazi zgody na postawienie wieży i ona nie 

powstanie. Odbyło się także spotkanie z mieszkańcami, którzy są przeciwko powstaniu wież i 

właścicielami gruntów, na którym ma powstać wieża, żeby uświadomić im, że Gmina nic nie 

może zrobić. Natomiast współwłaściciele gruntu mogą się na to nie zgodzić. Kolejna sprawa, 
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o której powiedziała Pani Burmistrz to, że uczestniczyła w różnych spotkaniach wigilijnych 

połączonych z Jasełkami: w Poroście w świetlicy wiejskiej oraz w Drzewianach.   

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych 
Podczas sesji Radni złożyli następujące interpelacje: 

Radna Pani Bogusława Marchewka – powiedziała, że na ul. Zielonej na wysokości bloków 

przy Placu Chrobrego zapadnięty jest asfalt, dość duża dziura i poprosiła, żeby zająć się tą 

sprawą. Pani Radna powiedziała także, że w miesiącu listopadzie Komisja Rewizyjna miała 

posiedzenie dotyczące realizacji uchwał, wniosków oraz interpelacji radnych – jedna sprawa, 

która długo już trwa i zgłaszana była wielokrotnie przez Komisję Rewizyjną, a także Radnego 

Jana Żwirblę dotycząca schodów w kierunku ulicy Pionierów. Na 2009 rok były 

przeznaczone środki i miał odbyć się remont tych schodów, do dnia dzisiejszego nic nie jest 

zrobione, a jest już koniec roku. Pani Radna poprosiła o informacje co Pan Burmistrz 

zamierza dalej z tym zrobić.  

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz mówiąc, że schody te miały być częściowo 

wyremontowane przez ZUKiO, Pan Wlaźlak wypowie się co zostało zrobione w tej sprawie. 

Pieniądze w budżecie przeznaczone są na 2010 rok w kwocie 40.000 tyś. zł na remont tych 

schodów. Wyłoniona zostanie firma  z przetargu, która wyremontuje te schody. Pan Czesław 

Wlaźlak powiedział, że w tym roku zostały wykonane prace spawalnicze natomiast pozostały 

remont należy wykonać solidnie i konkretnie. Na tę chwilę zabezpieczone jest przed 

odłamywaniem się kątowników. Całkowity remont będzie wykonany w 2010 roku.      

 

Radna Pani Zofia Kęcel – powiedziała, że na ulicy Mickiewicza przy posesji Pan Helmana 

na chodniku jest przykryta studzienka, ale w tym przykryciu są dziury, w które można wpaść i 

połamać nogi. Pani Radna poprosiła, żeby zająć się tą sprawą ponieważ może dojść do 

nieszczęścia. Kolejna sprawa to chodnik przy ulicy Reymonta – Pani Kęcel powiedziała, że 

prosiła o zaplanowanie w budżecie środków na położenie nowego chodnika przy ul. 

Reymonta, choć ulica ta jest bardzo długa to korzystają z niej mieszkańcy wielu ulic. Obecny 

stan chodnika jest beznadziejny. Pan Radna zapytała czy ulica Reymonta była zaplanowana 

do tej inwestycji za jakiś czas, chociażby z płytek z odzysku.  

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz mówiąc, że pieniądze na przyszły rok na budowę czy 

remont chodnika przy ul. Reymonta nie są zaplanowane. Zarząd Dróg Powiatowych nie chce 

przystępować do realizacji wspólnych inwestycji. Jedyne co można zrobić to wystąpić do 

Zarządu Dróg Powiatowych z zapytaniem o budowę tego chodnika. Pan Burmistrz przestrzegł 
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przed zbytnim optymizmem, ponieważ dyrektor ZDP powiedział, że nie przystąpi nawet przy 

współudziale Urzędu Miejskiego do budowy chodników.  

 

Radny Pan Janusz Koczkodaj – powiedział, że o tej sprawie mówił już kilka razy – barak 

handlowy przy budynku PKS jest bardzo brzydki i wygląda fatalnie, obecnie zrobiona jest 

reklama z kartonu informująca o proszkach i płynach. Zamiast zniknąć rozwija się jeszcze 

bardziej. Nie jest to dobra wizytówka miasta przy samym wjeździe do rynku. Pan Radny 

zapytał także czy jest możliwe to o co pytał na poprzedniej sesji a mianowicie krótki odcinek 

chodnika przy ul. Magazynowej. Chodzi o po łożenie płytek z odzysku, obecny chodnik jest w 

bardzo złym stanie.  

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz mówiąc, że do końca 2009 roku rozwiązana zostanie 

umowa dzierżawy na ten kioski. Jeżeli chodzi o ulicę Magazynową to na chwilę obecną nie 

ma warunków pogodowych, jeśli warunki na to pozwolą to przystąpi się do remontu 

chodnika.  

 

Radna Pani Zofia Kęcel -  powiedziała, że na ulicy Mickiewicza jest położony nowy 

chodnik, natomiast pomiędzy jezdnią a tym chodnikiem powstała przestrzeń. Pani Radna 

zapytała w jaki sposób można to zagospodarować i kto tego dokona?   

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz mówiąc, że zagospodarowania tej przestrzeni dokona 

Zarząd Dróg Krajowych.  

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w 

Bobolicach za 2009 rok.  

 
Sprawozdania przedstawili poszczególni przewodniczący Komisji Rady Miejskiej. 

Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ad. 8. Sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Bobolicach za 2009 

rok.  
Sprawozdanie przedstawił Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

Szanowna Pani Burmistrz, 

Koleżanki i Koledzy Radni,  
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 Dobiega końca rok kalendarzowy działalności naszej Rady. Rada Miejska w 

Bobolicach odbywała swoje posiedzenia w oparciu o roczny plan pracy na 2009 r. 

zatwierdzony uchwałą Nr XXV/219/08 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 29 grudnia 2008 

roku.  

 W okresie sprawozdawczym Rada Miejska odbyła łącznie z dzisiejszą 11 posiedzeń, 

w tym jedna sesja nadzwyczajna. Radni podjęli do dzisiaj 98 uchwał. Pracowali w 15 – 

osobowym składzie. Frekwencja wynosiła ponad 90%. W obradach Rady uczestniczyli: Pan 

Burmistrz Sylwester Sobański, zastępca Burmistrza Pani Mieczysława Brzoza, Pani Skarbnik 

oraz Pani Sekretarz Gminy, Radni Rady Powiatu, sołtysi, pracownicy urzędu związani z 

tematyką spraw omawianych w trakcie posiedzeń Rady, kierownicy jednostek budżetowych 

gminy, Pani radczyni prawna, przedstawiciele mediów i inni zapraszani goście. Inicjatorem 

zdecydowanej większości projektów uchwał był Burmistrz Bobolic Sylwester Sobański, jako 

organ wykonawczy gminy. Wśród podejmowanych uchwał należy zapamiętać zwłaszcza te, 

które miały wpływ na polepszenie życia mieszkańców, w tym warunków socjalno – 

bytowych, ale także te, które zmieniają wizerunek Bobolic. Ponadto w ciągu kadencji z 

różnych powodów dokonywano zmian w budżecie gminy. Niejednokrotnie zmiany te 

podyktowane były koniecznością dostosowania kwot przyznanych dotacji do planu dochodów 

i wydatków budżetowych w danym roku budżetowym.  

W tym roku radni zgłaszali wiele interpelacji i zapytań mających na celu poprawienie 

warunków życia i bezpieczeństwa mieszkańcom naszej gminy.  

Wiele ze zgłoszonych interpelacji i zapytań zostało załatwionych pozytywnie, przed nami 

jeszcze jednak dużo więcej spraw wymagających załatwienia.  

Skorzystałem w 2009 roku z wielu zaproszeń i uczestniczyłem m.in. w III Forum 

Przewodniczących Rad Gmin i Rad Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego, które 

odbywało się w Choszcznie, gdzie godnie reprezentowałem naszą Gminę. Spotkania takie 

dają dużo satysfakcji i możliwości wymiany doświadczeń pomiędzy innymi gminami. 

Ponadto brałem udział w wielu uroczystościach związanych z życiem szkół naszej gminy, 

czyli zakończenia i rozpoczęcia roku szkolnego, Dzień Edukacji Narodowej. Z wielką 

radością uczestniczyłem w 40– leciu istnienia Zakładu Karnego w Starem Bornem. Byłem 

także uczestnikiem wielu spotkań w różnych stowarzyszeniach i instytucjach z terenu miasta i 

gminy Bobolice, a także spotkaniach mających na celu rozwój Gminy. Wspólnie z władzami 

miasta i radnymi Rady Miejskiej uczestniczyłem w Dniach Bobolic oraz Dożynkach 

Gminnych i Powiatowych. Gościłem również na wielu spotkaniach organizowanych przez 

 



 9 

Środowiskowy Dom Samopomocy „Odnowa”, Miejsko - Gminny Ośrodek Kultury oraz 

Pomocy Społecznej w Bobolicach. Na zaproszenie  Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  brałem udział w konferencji pn: „Od marginalizacji, ku integracji. Droga do 

normalizacji życia”, która odbyła się w „Dworku Chociwle”.   Uczestniczyłem również w II 

koncercie w ramach projektu pn: „Zagrajmy razem”.  Spotkania takie dają ogromne 

możliwości poznania środowiska lokalnego, ich potrzeb  oraz tego jak aktywnie działamy 

jako Gmina.  Niewątpliwie ważnym wydarzeniem było otwarcie budynku dydaktycznego 

Gimnazjum Publicznego w Bobolicach, połączone z przekazaniem samochodu ratowniczo-

gaśniczego OSP Bobolice, które odbyło się 16 listopada br.   

 Jako przewodniczący Rady Miejskiej wypełniałem swoje obowiązki zgodnie z § 21 

Statutu: zwoływałem i przygotowywałem sesje, przewodniczyłem obradom, opracowałem 

projekt planu pracy Rady na kolejny rok kalendarzowy, przyjmowałem skargi i wnioski od 

mieszkańców miasta i gminy i udzielałem im odpowiedzi. Starałem się sumiennie i należycie 

wypełniać swoje obowiązki wynikające z ustawy o samorządzie gminnym i ze Statutu Gminy. 

Dlatego też za pracę wszystkim radnym oraz osobom przygotowującym materiały, jak 

również gościom zaproszonym składam serdeczne podziękowania, życząc dalszych 

wspólnych sukcesów i wytrwałości na kolejne miesiące.  

Na nadchodzący rok kalendarzowy życzę wszystkim tu zebranym gościom sukcesów na niwie 

rodzinnej i zawodowej, zadowolenia z pełnionych funkcji, zdrowia oraz wszelkiej 

pomyślności.  

 

Dziękuję.   

  
Ad. 9. Plan pracy rady Miejskiej na 2010 rok.  

 
Plan pracy Rady Miejskiej przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław 

Czarnecki. Mówiąc, że plan pracy jest ramowy i w miarę potrzeb będzie aktualizowany.   

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

Ad. 10. Budżet gminy Bobolice na rok 2010.  

 
Uchwałę w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego, 

przedstawionego przez Burmistrza Gminy Bobolice w projekcie uchwały budżetowej gminy 
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na 2010 rok oraz o prawidłowości załączonej prognozy kwoty długu publicznego  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie przedstawił Pan Janusz Koczkodaj 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwałę w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Bobolice na 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Zdzisław Czarnecki. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię dotyczącą projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy na rok 2010 i zawnioskował o przyjęcie projektu uchwały budżetu Gminy na rok 2010.  

 

Pan Burmistrz Sylwester Sobański omówił przedstawiony projekt uchwały w sprawie budżetu 

Gminy na 2010 rok. Powiedział, że projekt budżetu szczegółowo omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. Przemówienie Pana Burmistrza stanowi załącznik do 

protokołu.   

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

Projekty uchwał przedstawił: przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

1)  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok.  

 

Pan Jerzy Nowomiejski Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

2)  w sprawie zatwierdzenia Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej Gminy Bobolice na 2010 rok.  

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  
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Pan Jerzy Nowomiejski Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i 

Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.    

 
3)  w sprawie uchylenia uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie 

nauczycieli oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznane.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Ad. 12. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1. Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy powiedziała, że w związku z wypłatą z 

tytuły akcyzy zostały przyznane środki Gminie. Pieniądze będą przelane na konta lub 

w Urzędzie Miejskim tym, którzy nie mają konta bankowego.  

2. Pani Zofia Kęcel powiedziała, że radni na sesji otrzymali pismo dotyczące Drogi S-11 

i poprosiła o wyjaśnienie oraz jak zostały ujęte wnioski ze spotkania. Pani Radna 

powiedziała, że rozumie, że droga ta nie będzie przebiegała  dolinę Chocieli gdzie 

zagrażała pełnikowi europejskiemu. Kolejna sprawa to odcinki drogi dotyczące 

Bobolic, żeby zostały przyśpieszone – z pisma wynika, że dopiero po 2013 roku i nic 

nie zostało przyśpieszone. 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że wszystkie osoby zainteresowane 

tymi konsultacjami otrzymają takie samo pismo jak Radni.  

 

Pan Przewodniczący powiedział, że korzystając z okazji, że jesteśmy w tak licznym i 

szacownym gronie z okazji zbliżającego się Nowego 2010 Roku życzył wszystkim 

obecnym zdrowia oraz wszelkiej pomyślności, życzliwości i optymizmu w 

nadchodzącym roku. Zaś szczególne życzenia imieninowe w imieniu własnym i 

Radnych złożył Pani Burmistrz Mieczysławie i Panu Burmistrzowi Sylwestrowi, aby 

realizacja zamierzonych planów zarówno osobistych jak i tych zawodowych 
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przebiegała bez większych problemów, w poczuciu dobrze spełnionego obowiązku – 

wszystkiego najlepszego.  

Na zakończenie Pani Burmistrz w imieniu własnym i Pana Burmistrz życzyła zdrowia, 

radości, spełnienia marzeń, zrozumienia w związku z pełnioną funkcją i żeby 

wszystkim towarzyszyła ludzka życzliwość  oraz satysfakcji z pełnionych funkcji.  

 

Ad. 13 . Zakończenie obrad.  
 

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

Protokołowała: Ewelina Szymańska  

 


